
ZÁPIS 
z jednání kolegia rektora dne 29. 6. 2020 

 
Jednání proběhlo jako Zoom Meeting za účasti: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. 
Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, prof. Petráš, 
doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková  
hosté: doc. Strnad, doc. Goliášová   
 

1. Informace rektora:  

➢ Pozdravil všechny zúčastněné Zoom meetingu a vzhledem k poslednímu jednání 
kolegia před letními prázdninami projednal rozpis jednání v září a zimním semestru 
2020/21. První porada vedení bude v pondělí 31. 8., výjezdní zasedání rozšířeného 
kolegia rektora (tedy tří kolegií) bude od 16:00 v pátek 4.9. a v sobotu 5. 9.. První 
porada kolegia rektora bude 7. 9. a dále v běžných čtrnáctidenních intervalech – tedy 
21. 9., 5. 10., 19. 10., 2. 11., 16. 11., 30. 11., 14. 12., 4. 1. a 18. 1. (pro zbytek 
akademického roku bude stanoveno s dostatečným předstihem v průběhu podzimu).  

➢ Projednání připomínek závěrečné zprávy Externí evaluace: děkan DF uvedl, že na 
fakultě již byly připomínky – malé faktické opravy v anglické verzi – zpracovány do 
přehledné tabulky. Bylo dohodnuto, že tato tabulka bude zaslána doc. Fajnorovi, aby 
připomínky HF mohly být formálně zpracovaný podobně a připomínky obou fakult 
budou poslány do 1.7. prof.  Mackové, aby mohly být společně jménem rektora 
odeslány koordinátorce agentury MusiQuE. 

➢ Ve čtvrtek 18. 6. proběhlo na Mendlově univerzitě v Brně 156. Plénum ČKR. Jak je 
uvedeno v zápisu vedení z 22. 6. ministr Plaga vysoce hodnotil činnost VŠ během 
koronavirové krize a deklaroval, že stále počítá s navýšením rozpočtu pro vysoké školy 
o 1 mld. Kč. (Usnesení 156. Plénum ČKR je přílohou zápisu vedení z 22. 6.)  

➢ Ve čtvrtek se sešla pracovní skupina k přípravě udělení čestných doktorátů, které se 
bude konat 30. října 2020. HF navrhla, pokud to bude možné, aby se slavnostní 
ceremoniál odehrával v Besedním domě (i vzhledem k tomu, že hudební programem 
by měla být 1. věta z Janáčkovy Simfonietty). Raut by pro pozvané hosty by se odehrál 
na Hudební fakultě. Pokud by Besední dům nebyl volný, odehraje se slavnostní 
ceremoniál v Divadlem na Orlí a bude se muset najít prostorové řešení, kde umístit 
hudebníky. Hudební fakulta dodá co nejdříve českou verzi textu na diplom, tak aby 
bylo možné zadat s dostatečným předstihem latinský překlad a zajistit tisk diplomů.  

 

2. Informace kvestorky:  

➢ Informovala o letních investičních pracích – rekonstrukci osvětlení na rektorátu, HF 
dovybavení a modernizace technologií v učebně 205, Vzhledem k coronaviru se 
prodloužil termín projektové dokumentace auly HF – a proto se tedy rekonstrukce 
přesouvá až na další rok, zprovozněna bude WIFI 2. patra.  

➢ Je nachystáno spuštění dalšího kola spisové služby, a to odchozí pošta. V termínu od 
1. 10. 2020.  



➢ Informovala o tom, že byla schválena novela zákoníku práce. Kde je velkou změnou to, 
že dovolená se bude počítat za odpracované hodiny.  

➢ Dnes zasedá krizový štáb – od 1.7.2020 by mělo platit to, že se přestávají nosit roušky 
(nutnost nosit je bude jen ve zdravotnických a sociálních zařízeních). Provoz VŠ 
prakticky bez omezení, hotel Astorka může zahájit provoz v souladu se zdravotnickými 
opatřeními. 

➢ Představila hlavní body z jednání Reprekomise v Praze – stipendia doktorandů budou 
v letošním a příštím roce určitě hrazena z rozpočtu MŠMT dle reálného počtu 
doktorandů. Narušená doba studia by se však neměla automaticky promítnout do 
prodloužení doktorského studia všech studentů zejména nižších ročníků. 

 

3. DF  

➢ Děkan obeznámil členy kolegia o situaci s nákazou Covid19, kdy jeden ze studentů 
potvrdil nákazu – 7 pedagogů podstoupilo testování a výsledek u všech je negativní. 
Proběhla konzultace s hygienickou stanicí, která potvrdila, že veškeré naše postupy 
jsou v pořádku a správné.  

➢ Celý tento týden probíhají přijímací zkoušky. Doc. Strnad popsal situaci a poprosil o 
prodloužení konečného termínu pro možnost podání přihlášek na ubytování v koleji 
do konce července. Kolej musí toto mimořádné opatření zvládnout.  

4. HF  

➢ Dnes proběhla přijímací komise pro navazující magisterské studium a dlouhé 
magisterské studium.  V tuto chvíli se HF dostala na podobné číslo přijatých studentů, 
jako loni. HF ukončila řádné termíny státnic. 

 

5. Informace pror. Mackové:  

➢ Dostaly se k ní všechny připomínky od obou fakult k závěrečné zprávě Externí 
evaluace. V tuto chvíli je bude zpracovávat a vše bude odesláno v co možná nejbližší 
době. 

 

6. Informace pror. Medka:  

➢ CRP na rok 2021: prosí fakulty, aby mu zaslaly informace, do kterých projektů se chtějí 
zapojit, jen stručné info, do konce tohoto týdne 

➢ FRVUČ – vyhlášeno pro rok 2021 

➢ 2.7.2020 jede společně s rektorem na poradu na AMU k novým ukazatelům FUČ.  

 

7. Informace pror. Spilky:  

➢ Pokračuje příprava na veletrh Gaudeamus, JAMU se zúčastní rovněž online a offline 
prezentace s názvem roadshow, pracovní skupina se domluvila na vytvoření videí 
fakult a rektorátu, začátkem září vytvoří konkrétní koncept prezentace. 



➢ Žádosti o dlouhodobé pobyty: na základě informací z MŠMT bude od 1. 7. 2020 
obnoveno přijímání žádostí o dlouhodobá víza a povolení k dlouhodobému pobytu za 
účelem studia, a to na zastupitelských úřadech České republiky v Kuala Lumpur 
(Malajsie), v Rijádu (Saudská Arábie), v Ammánu (Jordánsko), v Kuvajtu (Kuvajt) a 
v Bukurešti (Rumunsko).  

 

8. Informace pror. Hlavici:  

➢ Bylo vyhlášeno FRVČ na rok 2021. V základní parametrech se soutěž nemění, pouze 
byla upřesněna pravidla nakládání s financemi. Návrhy projektů bude nově možno 
podávat přes Úřadovnu v IS JAMU. 

➢ On-site visit mezinárodního evaluačního panelu proběhne na JAMU 22. a 23. října 
(pokud to epidemiologická situace dovolí). 

➢ Občasník JAMU – pod vedením Mgr. Marečka se tvoří se ediční rada, v září bude 
představena KR. V září také budou oznámeny termíny vydání Občasníku v AR 20/21 a 
v říjnu pak plánovaný obsah nového čísla. 

 

9. Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ Již podniká kroky k vytvoření redakční rady Občasníku JAMU.  

 

10. DnO – MgA. Petr:  

➢ Minulý týden proběhla programová rada k programu na další sezónu, kde byly 
zohledněny všechny požadavky fakult.  

 

11. Astorka – Bc. Hájková: 

➢ Dotázala se na spuštění turistického ubytování v hotelu Astorky. Po 30. 6. 2020, pokud 
již nebudou studenti na koleji. Stále ale při ubytovávání veřejnosti, musíme dodržovat 
nařízení vlády.   

 

 

Příští řádné jednání kolegia rektora se koná dne 7. 9. 2020 od 10:30 hod. 
 
 

Zapsala: Bc. Petra Bělohlávková                                  verifikoval: prof. Petr Oslzlý 
a vedení 

 

 

 


